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Breda, 13 oktober 2016 
 
Betreft: Vragen ex. art. 40 RVO 
 
Aan het college van B&W van Breda 
  
Onderwerp: Rattenoverlast in het Ginneken 
 
Geacht college, 
 
Eind 2013 trok SP Breda samen met inwoners van het Ginneken aan de bel over de 
rattenoverlast in de Van Brechtstraat en de Sint Laurenslaan. In reactie op 
raadsvragen van SP Breda werd destijds gesteld dat de oude rioleringsbuizen niet 
als enige dit probleem veroorzaken. De ratten zouden zich immers ook buiten de 
buizen verplaatsen. De situatie zou bovendien complex zijn omdat een deel van de 
woningen eigendom is van WonenBreburg en een deel van particulieren. Er werd 
toegezegd dat WonenBreburg en de Gemeente Breda spoedig in overleg zouden 
gaan om te komen tot een oplossing voor dit groeiend probleem. (1) 
 
Bijna drie jaar later lezen wij tot onze verbazing in de BN/DeStem van vandaag, dat 
de rattenoverlast alleen maar groter is geworden en dat maatregelen tot op heden 
zijn uitgebleven. Bovendien lezen we dat de rioleringsbuizen nu wel als het probleem 
worden aangemerkt. Bovendien wordt andermaal gewezen op de complexe 
eigendomssituatie en doet een woordvoerder van WonenBreburg opnieuw de 
toezegging te gaan kijken naar een oplossing. In mooie toezeggingen kan je niet 
wonen, in oude rioleringsbuizen als rat wel! (2) 
 
Dit brengt ons tot de volgende vervolgvragen: 

1. Wat is er sinds eind 2013 concreet gedaan door WonenBreburg en Gemeente 
Breda om de groeiende rattenoverlast aan te pakken? 

2. Heeft er sinds 2014 überhaupt overleg plaatsgevonden tussen 
WonenBreburg, Gemeente Breda en bewoners over dit onderwerp? 

3. Is er al zicht op een oplossing voor de complexe eigendomssituatie? Zo ja, in 
welke oplossingsrichting denken de betrokken partijen? 

4. Waarop is het voortschrijdend inzicht van WonenBreburg gebaseerd dat de 
oude rioleringsbuizen toch wel de oorzaak van het probleem zijn? 

5. Wanneer kunnen de bewoners van het Ginneken eindelijk een oplossing 
tegemoet zien voor de groeiende rattenoverlast? 

6. Speelt de rattenoverlast op nog meer plaatsen in Breda? Zo ja, wat wordt hier 
tegen gedaan? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 



Bas Maes 
Fractievoorzitter SP Breda 
 
 

Zie https://www.breda.nl/gemeenteraad/raadsinformatie/raadsvragen-aan-b-en-
w/raadsvragen-sp-inzake-overlast-ratten-in-het-ginneken  

2) Zie artikel BN/DeStem, “Steeds meer ratten in Ginneken”, d.d. 13 oktober 
2016   

 
 
 
 
 

 


